

預選懶人包 / Preselect For Dummies

預選期間/ Period	114/08/25(一) (9:00) 至 114/08/27(三) (17:00)	Monday, Aug 25, 2025 (9:00 am) to Wednesday, Aug 27, 2025 (17:00 pm).
預選資格/ Qualifications	全校有學籍的學生	All Students
預選教學/ Preselect Tutorials	 預選 操作教學	 Pre-Selection Tutorials

Q & A

Q1. 預選期間我能先退選嗎? Can I drop my courses during the preselection period?	A: 可以。 除電腦分發期間外，預選到開學第二週可隨時退選。	A: Yes. You can withdraw from the preselection at any time until the end of the second week of school.
Q2. 後悔預選期間把必修課退選，能把課加回來嗎? I regretted dropping a required course during the pre-selection period, can I add it back?	A: 可以。 三個方法 1. 放入預選志願，建議排序放在最後。 2. 未滿班，開學後第一、二週，可隨時加選。 3. 已滿班，開學第三週，可利用 FLOW 系統，線上加選申請。	There are two ways to do this 1. Re-insert in your pre-selected choices and put them in the last order. 2. During the first and second weeks of school, you can add courses at any time, otherwise apply online via the flow system in the third week.
Q3. 我不想參加預選，可以嗎? I don't want to participate in the pre-selection, is that okay?	A: 可以 但是會減少一次選到通識課的機會。	A: Yes, but it will reduce your chances of taking general courses.